
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 2. juni 2015 

Til stede var: Pernille Alberg, Kim Sjælland, Anders Mørk, Ena Andersen og Vivi Dreyer. 

 

1. Konstituering af bestyrelsen 

a. Pernille Alberg – Formand 

b. Kim Sjælland – Kasser 

c. Anders Mørk – Medlem 

d. Ena Andersten – 1. suppleant 

e. Vivi Dreyer – 2. suppleant 

 

2. Økonomi 

a. Budget 2016  

Blev ikke vedtaget på generalforsamlingen, grundet for få fremmødte. Ekstraordinær 

generalforsamling er nødvendigt inden udgangen af 2015, ellers fortsættes eksisterende 

budget. 

 

3. Fællesarealer 

a. Hoffmann 

Bestyrelsen har modtaget svar fra Hoffmann, om at de ser sagen igennem igen. 

 

b. Legepladsudvalget 

Legepladsudvalget har henvendt sig til bestyrelsen med en status om at udvalget kommer 

med 3 forskellige forslag til ny ting til legepladserne på en kommende ekstraordinære 

generalforsamling. 

 

c. Fjernelse af sandkasser 

Bestyrelsen henter yderligere tilbud, for at finde det absolut billigste.  

 

d. Besigtigelse af grundejerforeningen i forhold til ”uhensigtsmæssigheder”. 

Bestyrelsen tager en besigtigelse af foreningens fællesarealer, i forhold til om medlemmer 

lever op til foreningens reglement. På baggrund af besigtigelsen finder bestyrelsen ud af om 

der er behov for at gøre yderligere. Besigtigelsen finder sted efter sommerferien. 

 

4. Henvendelser fra ejere 

a. Spørgsmål til belysning og dets økonomi. 

Ejeren fik tilsendt rapport, om alternativer til eksisterende ordning hos DONG. Til andre, så 

kan rapporten findes på vores hjemmeside, under generalforsamlingsreferatet 2013. 

 

b. Henvendelse om at gartneren har klippet græs på ejers egen grund 



 
Der har været en dialog med grundejeren og der opfordres til at man tydeligere markerer at 

man har plantet noget der. Det drejer sig om det stykke areal som ligger ved mellem 

fællesarealet og skuret hos nogle af ende-rækkehusene. 

 

5. Opfølgning på Generalforsamling 

a. Der forsøges at finde en dato for en ekstraordinær generalforsamling. PT forsøges ultimo 

oktober. 

 

6. Næste møde 

a. D. 13. august 2015  


